

Didier ACOUETEY

Président, Groupe AfricSearch

Version française

BIOGRAPHIE

Didier ACOUETEY préside le Groupe AfricSearch, un cabinet spécialisé dans la gestion des ressources humaines en Afrique. Le cabinet opère avec des bureaux en Afrique et est associé à Alexander Hughes, ayant une présence mondiale. Actif dans le développement africain, il co-fonde la première Chambre de Commerce Afrique Asie du Sud Est à Singapour et lance l'Africa SME Champions Forum avec des partenaires majeurs pour financer les PME africaines. Il est chroniqueur à Radio France International sur les thèmes de la formation, de l'emploi et de la création d'entreprises en Afrique. Didier ACOUETEY est titulaire d'un MBA de l'École Supérieure de Commerce de Paris et a suivi des cycles de perfectionnement en management dans plusieurs universités internationales.

Didier Acouetey

Chairman, AfricSearch Group

English version

BIOGRAPHY

Didier Acouetey is the Chairman of AfricSearch Group, a firm specialized in human resources management across Africa. The firm operates offices on the continent and is affiliated with Alexander Hughes, which has a global presence. Active in Africa's development, he cofounded the first Africa and Southeast Asia Chamber of Commerce in Singapore and launched the Africa SME Champions Forum with major partners to finance African small and medium sized enterprises. He is a commentator on Radio France Internationale on training, employment and entrepreneurship in Africa. Didier Acouetey holds an MBA from ESCP Business School and has completed executive management programs at several international universities.